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پنجمين دوره شوراى اسلامى م
شهر مشــهد ديروز با چندين 
دســتوركار برگــزار شــد كه 
تصويــب لايحــه حمايت از 
احداث و تكميل باغ موزه دفاع 
مقــدس، مجــوز شــورا بــه 
شهردارى براى دريافت تسهيلات بانكى 
مــازاد بــر بودجــه مصــوب و كمك 
500ميليون تومانى شهردارى مشهد به 
سيل زدگان سيستان وبلوچستان بخشى 

از اين مصوبات است.
از زمان آغاز به كار شوراى پنجم شهر و 
تا پيش از مصوبــه 47ميليارد ريالى روز 
گذشته، اعضاى شورا در اولين حمايت 
مالى از پروژه باغ موزه دفاع مقدس استان 
-كه به دليل كمبود منابع مالى بيش از 
1/5سال متوقف مانده بود- پيش از اين 
400ميليارد ريال به ايــن پروژه تزريق 
كردند تا با عمليات عمرانى براى تكميل 
3ساختمان فعلى باغ موزه دفاع مقدس 
استان، اين پروژه جان دوباره بگيرد. بر 
همين اســاس و در ادامه حمايت هاى 
شوراى شــهر و مديريت شهرى، لايحه 
حمايت از احداث و تكميل باغ موزه دفاع 
مقدس ديروز در دستوركار قرار گرفت 
و به تأييد اعضاى شورا رسيد. بر اساس 
اين مصوبه شهردارى مى تواند به منظور 
كمك به تســريع احداث باغ موزه دفاع 
مقدس تا سقف 47ميليارد ريال از محل 
رديــف اعتبارات احداث بوســتان هاى 
موضوعى بودجه امسال شهردارى هزينه 

كند.
بتول گندمى، رئيس كميسيون برنامه و 
بودجه شوراى شهر، در همين باره اظهار 
كرد: شهردارى بايد آثار مالى اجراى اين 
مصوبه را در اصلاح بودجه ســال1398 

شهردارى منعكس كند.
مرحله نخســت باغ مــوزه دفاع مقدس 
12هزار مترمربــع زيربنا دارد كه 3هزار 
مترمربع آن شــامل پژوهشكده و مركز 
اســناد دفاع مقدس و 3هــزار مترمربع 
ديگر مربوط به جبهه مقاومت است كه 
برآورد مى شود به طور كامل تا سال آينده 
تكميل شود. 6هزار مترمربع ديگر مربوط 
به موزه اصلى است كه طبق زمان بندى 
اعلام شده تا پايان سال99 بخش اعظم 

آن به سرانجام مى رسد.

  نمایشــگاه اساســنامه  تصویــب 

بین المللی

اعضاى شوراى شهر همچنين اساسنامه 

نمايشگاه بين المللى مشهد را به تصويب 
رســاندند. در اين رابطه بتول گندمى، 
رئيس كميسيون برنامه، بودجه، فناورى 
اطلاعات و منابع انســانى شوراى شهر 
اظهار كــرد: قبلا يك مدل اساســنامه 
به عنوان مدل كارى تمام اساســنامه ها 
در شــهردارى به تصويب رســيده بود، 
اما اساســنامه نمايشــگاه بين المللى با 
اين اساســنامه «تيپ» متفــاوت بود 
و همين امر كار بررســى اساســنامه را 
طولانى تر كــرده بــود، بنابراين اكنون 
اصلاح اساسنامه را در دستوركار داريم.  
رضــا خواجه نائينــى، معــاون مالى و 
پشتيبانى شهردار مشهد نيز دراين باره 
به موضوع امضاهاى مجــاز براى انعقاد 
قراردادهــا اشــاره كــرد و گفــت: در 
تبصره هاى اساســنامه اين شــركت به 
موضوع امضاى متغير بــراى قراردادها 
اشــاره شــده، اين درحالى است كه در 

امضــاى قراردادها امضــاى مديرعامل 
ثابت است و معاون مالى نيز مى تواند اين 

قراردادها را امضا كند.
 گندمــى، نيــز در ادامــه گفــت: اين 
موضوع (امضاى معاون مالى) در جلسه 
كميســيون مربوط مطرح شــد و نظر 
شــهردارى اين بود كه امضــاى معاون 
نيز مدنظر باشــد، اما درنهايت مقرر شد 
در قراردادها امضــاى مديرعامل ثابت 
باشد و معاون مالى نيز پس از مديرعامل 
قراردادها را امضا كند، بنابراين بهتر است 
يك امضاى متغير كه مى تواند شــامل 
يكى از اعضاى هيئت مديره باشد در اين 

رابطه منظور شود.
محمدحسين وديعى، رئيس كميسيون 
ايثارگران شوراى مشهد، درباره امضاهاى 
مجاز گفت: فعاليت اقتصادى شركت هاى 
زير مجموعه شهردارى مشهد تابعى از 
قانون تجارت و اساســنامه اى است كه 

شورا و شهردارى براى آن در نظر گرفته 
است و دليل اصرار شهردارى براى اينكه 
معاون مالى هم بتواند قراردادها را امضا 

كند، نمى دانيم. 
احمــد نــوروزى، رئيس كميســيون 
اقتصــادى شــورا، نيــز گفــت: طبق 
قانون تجارت مســئوليت اداره شركت   
هيئت مديره است. وقتى امضاى بخشى 
از اسناد از هيئت مديره سلب شود، اين 
مسئله با موضوع اشاره شــده در قانون 
تجارت در تعــارض اســت، به عبارتى 
هيئت مديره مى گذارنــد، اما اختيارات 
مالى را تفويــض مى كنند. درنهايت اين 

لايحه به تصويب اعضاى شورا رسيد.

 تصویب تسهیلات ۱۰۰۰ میلیارد تومانی

تصويب مجوز دريافت تسهيلات بانكى 
مازاد بر بودجه مصوب شهردارى مشهد 
يكى ديگر از دســتوركارهاى شورا بود. 

دراين بــاره رئيس كميســيون برنامه، 
بودجه، فناورى اطلاعات و منابع انسانى 
گفت: نظر به اهميت اجرايى شدن برنامه 
عملياتى شهردارى مشهد تا سال1400، 
اجرايى شــدن كلان پروژه هاى شــهر، 
تهيه واگن براى خط يك قطارشــهرى 
مشــهد و خريد 240دســتگاه اتوبوس 
موضوع اخذ وام و استقراض مطرح شد. 
در زمان تصويب بودجه98 شوراى شهر 
پذيرفت كه در حوزه صنعت ساختمان 
افزايش هايــى را در بودجــه پيش بينى 
كند، امــا در نهايت ايــن موضوعات به 
دليل اتفاقاتى كه امســال شكل گرفت، 

محقق نشد.
گندمى افزود: با توجه به ضرورت اجراى 
پروژه هاى عمرانى و نيز پرداخت بدهى 
به پيمانــكاران، اخذ تســهيلات مطرح 
شد و در بررســى هايى كه در كميسيون 
انجام شد، با مبلغ 1000ميليارد تومان 
براى ســال98 موافقت شــد. همچنين 
مقرر شد از اين مبلغ 200ميليارد تومان 
براى خريد اتوبوس در نظر گرفته شود. 
كارمزد در نظر گرفته شده نيز بر اساس 
مصوبه شوراى پول و اعتبار خواهد بود. 
ضمن اينكه اگر شهردارى در نظر داشت 
براى پروژه اى غيرمصوب و بنا به ضرورت 
اقدام كند، برداشت مبلغ مورد نياز پس 
از تصويب شوراى شهر امكان پذير است.

حميدرضا موحدى زاده، نايب رئيس شورا، 
نيز اســتقراض براى اجراى پروژه هاى 
عمرانى را پذيرفتنى دانست و افزود: در 
متن اين دستوركار آمده است كه بخشى 
از اين وام به بدهى پيمانكاران اختصاص 
مى يابــد. آيا طبــق بخش نامــه بودجه 
شهردارى هاى كشــور مى توان از محل 
اخذ وام طلب پيمانــكاران را پرداخت و 

اين موضوع وجاهت قانونى دارد؟
خواجه نائينى، معاون مالى و پشتيبانى 
شــهردار مشهد در پاســخ به اين سؤال 
گفت: در پرداختى هاى خود به پيمانكاران 
عقب ماندگى نداريــم. در اين لايحه نيز 
اشاره شده است كه بخشى از اين مبالغ 
صرف خريد تجهيزات مورد نياز ناوگان 
ريلى و آتش نشانى شود. در شرايط تورمى 
اگر خريدهاى خودمان را سريع تر انجام 
دهيم، به صرفه تر اســت. فقــط در يك 
نمونه اشاره كنم كه شــهردارى مشهد 
ســال96 براى احداث هــر 10كيلومتر 
خط متــرو در مشــهد 1500ميليارد 
تومان هزينه مى كرد، امــا اكنون براى 
همين ميزان بايد 7000ميليارد تومان 

بپردازيم. 

از  انتقاد به ردصلاحيت گسترده  
تا قدردانى از حضور مردم

رئيس  شوراى اسلامى شهر مشهد ديروز در هشتاد و دومين جلسه  علنى شورا مطرح كرد

رئيــس شــوراى شــهر 
در  ديــروز  مشــهد 
آغــاز هشــتادودومين 
جلســه علنــى شــورا با 
تسليت شــهادت سردار ســليمانى اظهار 
كرد: قدرشناســى مردم ايــران و به ويژه 
همشهرى هاى مشــهدى در جوار بارگاه 
ملكوتى امام رضا(ع)، يك تشــييع جنازه 
ماندگار در تاريخ اين شــهر به جا گذاشت، 
ضمن اينكه از همكارانمــان در مديريت 
شهرى، چه در حوزه اكران هاى تبليغاتى 
و چه در حوزه حمل ونقل در روز تشــييع، 

تشكر و قدردانى مى كنم.
محمدرضا حيدرى ادامــه داد: براى تداوم 
راه سردار ســليمانى، تشــييع باشكوه و 
نام گذارى بعضى از معابر و مكان ها شرط 
لازم است، اما كافى نيســت. مهم انديشه 
و تفكر و مشــى زندگى آن شهيد است كه 
بايد به آن توجه شود، شهيدى با اخلاص و 
مردمى و چهره اى كه از هيچ جريان خاصى 
حمايت نكرد. قطعا جبران نبود اين سردار 
دل ها كار سخت و جبران ناپذيرى است و 
ثمره شهادت او بايد انسجام، هم بستگى و 
همدلى ملت ايران با گرايش هاى قومى و 
مذهبى و سياسى باشد و بايد از اين انسجام 

و همدلى مراقبت و حراست كنيم.

 حق چهره ماندگار نظام ادا نشد

او در ادامه با اشــاره به ســومين سالگرد 
رحلت آيــت ا... هاشمى رفســنجانى بيان 
كرد: نوزدهم دى ماه ســومين ســالگرد 
رحلت آيت ا... رفسنجانى بود. وى مبارزى 
خستگى ناپذير و فداكار و چهره اى بود كه 
8سال مسئوليت جنگ را بر عهده داشت 
و نقش برجســته او در پذيــرش قطعنامه 
و پايان جنگ نقشــى بى بديل اســت. او 
مبارزى بود كه از ســال 37 تا 57 بيش از 
4ســال در دوره هاى متفاوت در زندان به 
ســر برد و زمانى كه آيت ا... هاشــمى زير 
شلاق و شكنجه هاى حكومت پهلوى قرار 
داشــت، عده اى هيچ اعتقادى به مبارزه 
نداشتند و بدون حتى يك روز سابقه زندان، 
امروز تئوريســين و نظريه پرداز مســائل 
انقلاب و نظام شدند. هاشــمى بخشى از 
شناسنامه نظام و انقلاب است، اما برگزارى 
مراسم سالگردش امرى مذموم مى شود و با 
محدوديت هاى اطلاع رسانى و شانتاژهايى 
كه در فضاى اجتماعى رخ مى دهد، باعث 
مى شــود آنچه در حق اين چهره ماندگار 
نظام و انقــلاب در فضاى اكران شــهرى 
بايد صورت بگيرد، ادا نمى شــود و گاهى 

اشتباهات بدى هم انجام مى شود.

 اعتماد عمومی در معرض خطر

حيدرى در ادامه به جان باختن تعدادى از 
هم وطنان در جريان تشــييع پيكر سردار 
سليمانى در كرمان اشاره كرد و افزود: اين 
حادثه نشان دهنده آن است كه مراقبت و 
تدابير لازم در اين موضوع انديشيده نشده 
بود. درنهايت حادثه تأســف بار هواپيماى 
مسافربرى براى ملت بزرگ ايران غم انگيز 
و دردآور شــد. اين فاجعه دردناك اعتماد 
عمومى را هم نشانه رفت، اين اعتماد پس 
از حوادث تلخ آبان، در جريان وداع با سردار 
شهيد سليمانى تا حدودى بازسازى شده 
بود، اما بار ديگر در معرض خطر قرار گرفت. 
پنهان كارى و اطلاع رســانى غيرشفاف و 
غيرصادقانه و نابهنگام در هر رده اى واقعا 
زنگ خطر و بحران جدى اســت. در اولين 
قدم بايد نظام اطلاع رســانى كشور به طور 
جدى نقد و بررســى شــود. درست است 
كه ما در كنار آمادگــى در نبرد و در حوزه 
ســخت افزارى موفقيت هايى داشته ايم و 
داريم، اما اين باعث نمى شود در حوزه هاى 
نرم افزارى كه اطلاع رســانى هم جزو آن 
است، اين چنين دچار مشــكل شويم كه 
آثار زيان بارى را ايجاد كند. در كنار اينكه 
از مجازات مقصران اين خطاى بزرگ نبايد 
بگذريم، بايد مراقب باشــيم آســيب هاى 
احتمالى اين فاجعه به وحدت ملى ما آسيب 
نرســاند و اقتدارمان هم در حوزه دفاع و 

امنيت كشور تضعيف نشود.
وى ادامه داد: بايد با حرمت نهادن و تكريم از 
خانواده اين عزيزان و عموم مردم كه در اين 
مصيبت عزادار هستند، از آن ها دل جويى 
كنيم و ضرورت داشت كه در اكران فضاى 
شــهرى به اين موضوع پرداخته مى شد. 
البته هنــوز هم فرصت هســت كه به اين 
موضوع پرداخته شود. عذرخواهى، استعفا 
و مجــازات مقصران، حداقل هــاى انتظار 
جامعه براى جبران اين آسيبى است كه به 

اعتماد عمومى وارد شده است.

 گله از احراز نشدن صلاحیت ها

رئيس شــوراى شــهر مشــهد گفت: در 
شــرايطى كــه جامعه مــا به انســجام و 
وحدت و همدلى جدى نياز دارد تا بتواند 
در مقابل جريان تروريســم دولتى آمريكا 
ايســتادگى كند، متأســفانه ديروز شاهد 
ردصلاحيت هــاى گســترده اى در بين 
نيروهاى جريان اصلاحات و اعتدال بوديم. 
در شــرايط كنونى كه بايد انتخابات را به 
يك مانور اقتدار و مشروعيت تبديل كرد، 
يك دفعه با اين رويكرد مواجه مى شــويم. 
انتخابات با مشــاركت حداكثــرى قطعا 
الزاماتــى دارد كه مهم تريــن آن رقابتى 
بودن آن اســت و اگر در اين شرايط رقابت 
بين جريان هاى درون نظام حذف شــود، 
اتفاق نامباركى اســت. از همين جا از همه 
دل ســوختگان نظام تقاضا مى كنم به اين 

موضوع وارد شوند.
وى افزود: متأسفانه گاهى اوقات در فضاى 
شــهرى برخى اعتراضــات و مطالبات به 
خشونت مى گرايد.حرف همه كارشناسان 
اجتماعــى و متخصصان حوزه سياســت 
خارجى اين است كه بايد شرايطى فراهم 
كنيم كه اين اعتراضات و مطالبات از درون 
صنــدوق رأى بيرون بيايــد و نمايندگان 
مطالبه گر در مجلس حضور داشته باشند. 
همه ســلايق و جريان هاى درون نظام كه 
التزام به قانون اساســى دارند، بايد بتوانند 

در اين فضاى رقابتى شركت كنند.

 سیستان فراموش نشود

حيــدرى همچنين بــه وقوع ســيل در 
سيستان وبلوچستان پرداخت و گفت: در 
اين روزها برخى از هم وطنان عزيزمان در 
استان سيستان وبلوچســتان و هرمزگان 
دچار ســيل خطرنــاك و نگران كننده اى 
شدند. تقاضا مى كنم همين طور كه مردم 
در همه شــرايط به كمك هم وطنانشــان 
شــتافتند، براى كمك به مردم سيستان 
نيــز تــلاش كننــد. متأســفانه به دليل 
غلبه فضاى رســانه اى كشــور در حوادث 
گذشــته، از موضوع كمك رسانى به مردم 

سيستان وبلوچستان غفلت شده است.
وى همچنيــن بــا تمجيد از تلاشــگران 
خدمات شهرى و ســازمان مپ در جريان 
بارش برف گفــت: اين عزيــزان در برف 
گذشــته در آماده باش كامل بودند. آن ها 
همراه با شــهردار محترم تا صبح در شهر 
حضور داشــتند و اين شايســته قدردانى 

است.
حيدرى با اشاره به مناسبت هاى تقويمى 
از ولادت امــام محمد غزالى يــاد كرد و 
گفت: اين فقيه و فيلســوف ايرانى در مرز 
چهل سالگى در رشــته هاى علوم اسلامى 
سرآمد دانشــمندان و محققان و فقيهان 
دوره خودش بوده اســت. وى همچنين به 
بيستم دى ماه و سالگرد شهادت اميركبير 
اشاره كرد و گفت: نقش او در تحول سازى 

جامعه ايران نقشى ماندگار است.

 در حاشیه

رئيس شوراى شــهر مشــهد در حاشيه 
جلســه در جمع خبرنگاران درباره حادثه 
هواپيمــا و نصــب بيلبوردهايــى در اين 
زمينه نيز گفت: به عنــوان مطالبه، تغيير 
بيلبوردهــا را با بيلبوردهايــى با مضمون 
اين حادثه مطرح كرديــم. نصب يادمانى 
از ايــن هواپيما در مشــهد نيــز پيگيرى

 مى شود.  

   مصوبات  

الحاق چند تبصره به 
آيين نامه ورزش قهرمانى
ابهامات یک مصوبه پرحاشیه برطرف شد

رئيس  شوراى اسلامى شهر مشهد ديروز در هشتاد و دومين جلسه  علنى شورا مطرح كرد

از چند روز قبــل ســيلى ويرانگر بســيارى از بخش هاى 
سيستان وبلوچستان را در برگرفته است و روند امدادرسانى 

به اين استان آن گونه كه بايد و شايد رضايت بخش نيست.
ابعاد ســيل به اندازه اى بود كه رهبر معظــم انقلاب در پى 
مشــكلات پديد آمده از ســيل در سيستان وبلوچستان و 
برخى نقاط جنوب شرقى كشــور، روز گذشته طى پيامى 
دستگاه هاى دولتى و مجموعه هاى مردمى را به يارى هرچه 
بيشتر مردم عزيز آن مناطق فراخواندند.در همين راستا و با 
توجه به موضوع سيل استان سيستان وبلوچستان، يكى ديگر 

از توافقات روز گذشته اعضاى شوراى شهر مشهد كمك به 
اين استان بود. بر اين اســاس طرحى دوفوريتى با امضاى 
اكثريت اعضاى شــورا مطرح شد. رئيس شــورا نيز با بيان 
اينكه طرح يا لوايح دوفوريتى دست كم 24ساعت قبل بايد 
به شورا ارائه شود، امكان بررسى اين طرح در جلسه اين هفته 
شــورا را رد كرد. با اين حال و نظر به اهميت كمك فورى 
شهردارى، مقرر شد كه شهردارى مشهد مبلغ 500ميليون 
تومان به ســيل زدگان سيستان وبلوچســتان اختصاص

 دهد.

الحاق چنــد تبصره بــه آيين نامه 
ورزش قهرمانــى ديگر دســتوركار 

شورا در روز گذشته بود.
بتــول گندمى، رئيس كميســيون 
برنامــه و بودجه شــورا، در ابتداى 
بررسى اين دستوركار گفت: يكى از 
نكات برجسته شوراى پنجم توجه به 
ورزش قهرمانى بود كه آيين نامه آن 
به تصويب شورا رسيد، اما با توجه به 
نكاتى كه برخى اعضاى شورا مطرح 
كردند، مقرر شد اين موضوعات پس 
از بررســى در كميسيون فرهنگى و 
بودجه در قالب چند تبصره الحاقى 

به اين آيين نامه اضافه شود.
رئيــس كميســيون ويژه توســعه 
و بهســازى توس نيز اظهــار كرد: 
درباره كليات طرح قبــل 2نكته را 
مطرح كردم، يكى اينكه چرا بايد به 
تيم هايى كه اسپانســر دارند كمك 
شود؟ به عبارتى ما اسپانسرِ اسپانسر 
مى شــديم كــه به نظر مــن كاملا 
غيرموجه بود. نكته ديگر اين بود كه 
اعلام كردم بايد كمك به هيئت هاى 

ورزشى حذف شود.
سيدمسعود رياضى ادامه داد: در اين 
مدت شائبه هايى هم وجود داشت، 
اينكه عــده اى تأكيد داشــتند بايد 
براى ورزش همگانــى تلاش كنيم، 

اما در كشــور ما ترجمه اشتباهى از 
ورزش همگانى صورت گرفته است. 
ورزش همگانى در تعريف بين المللى 
به عنوان ورزش بــراى همه تعريف 
مى شود، بنابراين نمى توان قله اين 
بخش را كه ورزش قهرمانى اســت، 
ناديده گرفت و ديگر اينكه گفته اند 
شهردارى نبايد به ورزش ورود كند، 
اگر اين گونه باشــد خيلى از چيزها 
ازجمله فرهنگ و كمك به ميراث در 
حوزه فعاليت هاى شهردارى نيست.

رياضى ادامه داد: يكى از شائبه هاى 
ديگر اين بود كه گفته مى شود 2نفر 
از اعضاى شــورا عضــو هيئت هاى 
ورزشى هستند و ممكن است اعضاى 
شوراى شــهر اين دغدغه را داشته 
باشند كه اگر به هيئت ورزشى كمك 
كنند، اين 2عضو منفعتى مى برند. 
شورا مى تواند به اين 2هيئت كمك 
نكند، اما اين بند كمك به هيئت هاى 
ورزشى را براى خيلى از رشته هاى 

ورزشى حذف نكنيد.
يكى از تبصره هايى كــه درباره آن 
بحث و بررسى شد، تبصره6 بود. در 
متن اين تبصره آمده است «حمايت 
و كمك هاى مالى منــدرج در اين 
آيين نامه پس از تأييد شوراى عالى 
ورزش شهردارى مشهد در شرايطى 

تعلق خواهد گرفت كه دست كم در 
يك رشته ورزشــى ديگر با اولويت 
حمايت از تيم هــاى بانوان صورت 

گيرد.»
احســان اصولى، رئيس كميسيون 
فرهنگى شوراى شــهر مشهد، نيز 
بيان كــرد: فراينــد حمايت ورزش 
قهرمانــى درحــال تكامل اســت، 
امــا در اين فرايند حــذف كمك به 
هيئت هاى ورزشى مطرح شد. اين 
دغدغه درحالى مطرح مى شود كه 
شــفافيت در هيئت هاى ورزشــى 
قابــل توجه اســت. گــردش مالى 
هيئت هاى ورزشــى ازسوى ديوان 
محاسبات بررسى مى شود و بازرسى 
كل كشــور به صورت مستقيم ورود 
مى كند، بنابراين اين دغدغه با حذف 

هيئت ها برطرف نمى شود.
گندمى در مخالفت با اين اظهارات 
بيان كرد: فلســفه حضور هيئت ها 
اين اســت كه با جــذب نيروهاى 
توانمند بتوانند حوزه هاى اقتصادى 
را به عنوان اسپانســر جذب كنند. 
از آنجايى كه مشــهد مانند برخى از 

شــهرها صنايعى مانند پتروشيمى 
يا فولاد ندارد، قرار شــد شهردارى 
بخشــى از اين حوزه را كمك كند، 
امــا اكنون دوســتان در مســيرى 
گام برمى دارند كه گويا شــهردارى 
بايد جواب گوى تمــام فرصت هاى 
اقتصــادى و نيازهــاى مالى تيم ها 
باشــد. 2نفر از اعضاى شوراى شهر 
مشهد در هيئت هاى ورزشى هستند 
كه اين تبصره جدا از آنكه شائبه ها را 
حذف مى كند، زحمات اين 2بزرگوار 

را نيز تحت الشعاع قرار نمى دهد.
شــهناز رمارم، عضو هيئت رئيسه 
شــورا، نيز با طرح ســؤالى گفت: 
سال سوم كمك به تيم هاى ورزش 
قهرمانى را پشــت سر مى گذاريم. 
از ســويى بايد به وظيفــه نظارت 
بر هزينه كردهاى شــهردارى نيز 
اهتمام داشته باشــيم. سؤال من 
اين اســت آيا نظارت بر عملكرد و 
هزينه هاى هيئت ها راحت تر است 
يا بر باشگاه ها؟ در ادامه 2پيشنهاد 
ديگر براى اين دستوركار مطرح شد. 
پيشنهاد اول ازســوى محمدهادى 

مهدى نيــا، رئيــس كميســيون 
شهرسازى و معمارى، قرائت شد كه 
در متن اين پيشنهاد اعلام شده بود: 
مجموع كمك هــاى مالى به ورزش 
قهرمانى از اعتبارات ورزش همگانى 
به اســتثناى هزينه هــاى جارى و 
پرسنلى بيشتر نشود. اين پيشنهاد 
درنهايت بعد از بيان نظرهاى موافق و 
مخالف به تصويب رسيد، اما پيشنهاد 
دوم كه بــاز هم ازســوى مهدى نيا 
مطرح شد، درباره رعايت قانون منع 
مداخله كاركنان بود و بر اين اساس 
پيشنهاد شــد افرادى كه در شوراى 
شهر يا شــهردارى مسئوليت دارند، 
عضو شــوراى ورزش نباشــند. اين 
پيشــنهاد نيز پس از اســتماع نظر 
موافق و مخالف به رأى گذاشته شد و 
درنهايت به تصويب نرسيد. در پايان 
نيز كليات و جزئيــات اين لايحه با 

اعمال  تغييرات 
شده در تبصره ها 
به رأى گذاشته 
شد و به تصويب 

رسيد. 

تأمل شورا براى پروژه سامانيه
يكى از دستوركارهاى جلسه ديروز بررسى 
مجوز فــروش دارايى هاى شــهردارى در 
پروژه سامانيه بود كه طبق ماده واحده اين 
لايحه به شهردارى مشــهد مقدس اجازه 
داده مى شــود به فروش دارايى هاى خود 
در پروژه سامانيه، شامل پروانه ساختمانى 
و قســمتى از عرصه پروژه واقــع در بولوار 
وكيل آباد، خيابان سامانيه، بين سامانيه2 

و 4 اقدام كند.
احمد نوروزى، رئيس كميسيون اقتصادى، 
ســرمايه گذارى و مشــاركت هاى شورا، 
دراين باره گفــت: درباره پروژه ســامانيه 
چندى پيش ســرمايه گذار دچار مشكل 
شــد، آن هم به دليل اينكه براى زمين در 

اختيار شــهردارى مدعى پيدا شده و مانع 
از تحقق پروژه شــده بود. با توجه به اثبات 
ادعاى وى توافقى با مالك ملك مجاور انجام 
شد و استدلال اصلى اين است كه با توجه 
به پيشينه موضوع و سابقه اى كه روى اين 
پروژه مشترك ايجاد شــده، بخشى از اين 

پروژه متعلق به مالك زمين مجاور است.
محمدهادى مهدى نيا، رئيس كميسيون 
شهرســازى و معمارى، پيشنهاد بازگشت 
لايحه به كميســيون مربوط را مطرح كرد 
كه با رأى اعضاى شــورا مقرر شــد لايحه 
براى بررسى بيشتر به كميسيون برگردد 
تا ظرف يك ماه تصميم گيرى نهايى انجام 

شود. 
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رديف جديد براى باغ موزه
با تصویب شورای شهر ۴۷ میلیارد ریال برای ادامه پروژه باغ موزه دفاع مقدس استان اختصاص یافت

مشهد پشت سيستان
شوراى شهر در طرحى دوفوريتى با كمك مالى  به مبلغ 5 ميليارد ريال به مردم سيل زده سيستان و بلوچستان موافقت كرد
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